



新加坡长老会伯特利堂
BETHEL PRESBYTERIAN CHURCH
 12 Jalan Latch Singapore 359110 | Tel 63835700 | Fax 63835708



BETHEL PRESBYTERIAN CHURCH
THE PRESBYTERIAN CHURCH IN SINGAPORE
2020 ANNUAL CONGREGATIONAL MEETING

Proxy Form

(BES)

I, _____, of NRIC / FIN (Last 4 characters) _____,
 contactable at phone number: _____ and Email: _____,
 being a member of **BETHEL PRESBYTERIAN CHURCH** (“the Church”) hereby appoint the
 Chairman of the meeting, **Rev Lim Tau Wei, Moderator and Senior Pastor**, as my proxy to
 attend, speak and vote for me and on my behalf, at the **ANNUAL CONGREGATION MEETING**
 (“ACM”) of the Church, to be held by electronic means on **SATURDAY, 25TH JULY 2020 at**
10am and at any adjournment thereof in the following manner:

No.	Resolutions	For	Against	Abstain
Routine business				
1	To adopt the minutes of ACM held on 26 th of May 2019.			
	Proposer: Eld Lee Shee Koeng	Seconders: Dn Hua Jue		
2	To accept the 2019 Annual Report of the Moderator.			
	Proposer: Rev William Heng	Seconders: Dn Roger Tan		
3	To adopt the minutes of Extraordinary Congregational Meeting held on 7 th of July 2019 for the amendment of BPC Constitution regarding “Article 9A Biblical Manhood and Womanhood – Sexuality, Singlehood and Marriage”.			
	Proposer: Eld Tan Pang Tong	Seconders: Rev Carol Ling		
4a	To adopt the Audited Annual Report for the Financial Year ended 31 st December 2019.			
	Proposer: Eld Andrew Tan	Seconders: Rev Eugene Yeo		



No.	Resolutions	For	Against	Abstain
4b	To adopt the financial year 2020 Budget.			
	Proposer: Eld Poh Liong Boon	Seconders: Dn Melvyn Heng		
5	To re-appoint SS Ang & Co. as Auditor for the financial year 2020.			
	Proposer: Dn Wong Soon Fen	Seconders: Dn Ng Teck Hui		
Election of Elders and Deacons under Section 9 of the Church's Constitution.				
1	Election of Deacon Wong Soon Fen as an Elder of the Church.			
2	Re-election of Elder Keith Lim Chin Seng as an Elder of the Church.			
3	Re-election of Elder Vincent Woo Kuo Chiang as an Elder of the Church.			
4	Election of brother Alex Lim Yak Tai as a Deacon of the Church.			
5	Election of sister Sherina Low Sok Fann as a Deacon of the Church.			
6	Election of sister Felicia Poh Bee Lee as a Deacon of the Church.			
7	Re-election of brother Heok Seng Chiang as a Deacon of the Church.			
8	Re-election of Deacon Yeo Song Chua as a Deacon of the Church.			

Dated this _____ day of _____ 2020.

Signature of member



新加坡长老会伯特利堂
BETHEL PRESBYTERIAN CHURCH
12 Jalan Latch Singapore 359110 | Tel 63835700 | Fax 63835708



BETHEL PRESBYTERIAN CHURCH
THE PRESBYTERIAN CHURCH IN SINGAPORE
2020 ANNUAL CONGREGATIONAL MEETING

Important Notes:

1. If you wish to appoint the Chairman of the Meeting as your proxy to cast your vote, please mark with a cross “ X ” within the relevant box in respect of that resolution.
2. The Church shall be entitled to reject the proxy form if it is incomplete, improperly completed or illegible or where the true intentions of the appointer are not ascertainable from the instructions of the appointer specified in the proxy form.
3. The completed proxy form must be emailed to **bes_acm@bethelpres.org.sg**, sent by WhatsApp to **sister Jemaine Heok @ 93866444**, or mailed by post to the Church at **12 Jalan Lateh Road, Singapore 359110** latest by **2pm, Saturday, 11th July 2020**.
4. The proxy form can be completed and submitted in the following ways:
 - a. Download the proxy form, complete it electronically, affix an e-signature to PDF document (e.g., picture of handwritten signature or use Adobe apps like Fill and Sign for digital signature), and submit via email or WhatsApp in PDF document format.
 - b. Download the proxy form, print it, complete and sign it physically, and submit electronically (scan/take a picture using scanner or mobile phone and send via email or WhatsApp) Or, mail by post to the Church.
5. The proxy form must be under the hand of the appointer.



长老会伯特利堂
基督教新加坡长老会
2020 年堂会年议会
代理表格
(英语崇拜)

本人 (姓名) _____ (居民证/工作准证最后
 四个字母数字) _____ (联络号码) _____
 (电邮) _____ 是**长老会伯特利堂** (简称“堂会”)
 之会友, 现委任会议主席, **林道伟牧师**, **会正及主理牧师**作为本人的代理人, 于
2020年7月25日星期六上午10点正或于延迟的日期以电子方式举行的堂会年议会,
 代表我并代替我出席, 发言, 并以下列方式投票:

编号	决议	赞成	反对	弃权
常规事宜				
1	接纳2019年5月26日堂会年议会议录。			
	提议者: 李树强长老	附议者: 华珏执事		
2	接纳2019年的主理牧师年度报告			
	提议者: 王木辉牧师	附议者: 陈怀光执事		
3	接纳2019年7月7日特别会友大会修定法规之新条款9A“圣经中的男性与女性 – 性别、单身与婚姻”会议录			
	提议者: 陈邦忠长老	附议者: 林婉妮牧师		
4a	接纳截至2019年12月31日的财政年度经审计的财务报告。			
	提议者: 陈华兴长老	附议者: 杨友仁牧师		



编号	决议	赞成	反对	弃权
4b	接纳2020年的财政预算			
	提议者：傅良文长老	附议者：王华明执事		
5	重新任命 S.S.Ang & Co.为2020年审计师			
	提议者：黄春芬执事	附议者：黄德辉执事		
遵照堂会法规第9项有关选举长老和执事之事宜				
1	选举黄春芬执事为堂会之长老。			
2	重新选举林振成长老为堂会之长老。			
3	重新选举胡国璋长老为堂会之长老。			
4	选举林益大弟兄为堂会之执事。			
5	选举刘淑芬姐妹为堂会之执事。			
6	选举傅美丽姐妹为堂会之执事。			
7	重新选举叶胜章弟兄为堂会之执事。			
8	重新选举杨顺泉执事为堂会之执事。			

日期：2020年____月____日

 会友签名



新加坡长老会伯特利堂
BETHEL PRESBYTERIAN CHURCH
12 Jalan Latch Singapore 359110 | Tel 63835700 | Fax 63835708



长老会伯特利堂
基督教新加坡长老会
2020 年堂会年议会

重要事项:

1. 若您愿意委任会议主席为您的代理人代您投票，请在有关决议相应的方框中打“X”。
2. 如果代理表格不完整、填写不当或难以辨认，或根据代理表格中指定的委任者的指示无法确定委任者的真实意愿，则堂会有权拒绝该代理表格。
3. 填写完整的代理表格必须最迟在**2020年7月11日星期六下午2点正**通过电邮发送至 **bes_acm@bethelpres.org.sg**，由WhatsApp发送给叶颂华姐妹 @ **93866444**，或邮寄至堂会 **12 Jalan Lateh Road, Singapore 359110**。
4. 您可通过以下方式完成和提交代理表格：
 - a. 下载代理表格，以电子方式填写，在 PDF 文件上贴上电子签名（如手写签名的照片或使用 Adobe 应用程序：像"Fill and Sign"的电子签名），以 PDF格式然后通过电邮或 WhatsApp提交。
 - b. 下载代理表格，打印，填写并手写签名，并以电子方式提交（使用扫描器扫描或手机拍照，然后通过电邮或 WhatsApp提交），或把表格邮寄至堂会。
5. 代理表格必须由委任者签署。